
      

Vereniging Platform Vught Structureel 

   
  

NIEUWSBRIEF  -  november 2007   
Wethouder Kraanen vindt kritiek op verkeersbeleid niet terecht   

   De gemeente Vught krijgt van actiegroepen regelmatig te horen dat er geen structureel verkeersbeleid in Vught is 
vastgesteld. Zelfs raadsleden van de coalitiepartijen vragen zich af of de cijfers van de verkeerstellingen wel kloppen. 
Wethouder Willem Kraanen (CDA) is niet onder de indruk van de kritiek. Wij hebben hierop gereageerd per ingezonden 
brief naar Het Klaverblad, maar de brief heeft de "kolommen" niet gehaald. Op onze 

  
 
Beste leden en donateurs, website
 

 vindt u ons uitgebreid 
commentaar op de stellingname van de wethouder. Wij vragen om een "second opinion", de wethouder "neigt daar niet 
toe". Kraanen:"Als we het VVP straks opnieuw gaan bekijken dan wordt iedereen daarbij betrokken, ook Vught 
Structureel", maar het plan wordt echter niet rigoureus anders". Het verwijt dat de gemeente alleen oog heeft voor de 
snelle doorstroming van het verkeer op de N65 en dat ten gevolge daarvan de Vughtse burgers steeds langer moeten 
wachten, vindt de wethouder "flauw". "Er wordt hard gewerkt aan verbeteringen op korte termijn. De fietstunnel komt er nu 
eindelijk, er komen meer opstelstroken en fietspaden in twee richtingen. De verbetering van de opstelstroken bij 
Crayenstein en aan de Boslaan zorgt ervoor dat de automobilist sneller de N65 op kan of sneller kan oversteken", aldus 
Kraanen. Niets is minder waar vinden wij. De geprojecteerde opstelstroken scheppen alleen meer ruimte voor het 
toekomstige aanbod van gemotoriseerd verkeer, dat voor de stoplichten moet wachten om de N65 te kunnen oprijden of 
oversteken. Nogmaals,  wij zijn niet 

In de nieuwsbrief van oktober heb ik 
u bericht, dat wij bezwaar zullen 
aantekenen tegen het bestemmings-
plan "Stadhouderspark".  
Dat is inmiddels gebeurd. Op onze 
website vindt u alle informatie. 
Naar de Website 
 
Ik wil hier echter opnieuw met 
nadruk stellen dat wij NIET TEGEN 
de realisatie van een nieuwe 
woonwijk in Vught-Noord zijn. 
 
Wij hebben Gedeputeerde Staten, 
middels onze "Bedenkingen" wèl 
laten weten dat wij  de motivering 
van de gemeente  - om onze  
inspraakreacties  en zienswijzen op 
het bestemmingsplan ongegrond te 
verklaren - , onbegrijpelijk, 
inconsistent en niet altijd ter zake 
doende  achten. 
 
De gemeenteraad van Vught heeft 
niet onderkend, dat de realisering 
van een woonwijk zoals het bestem-
mingsplan toestaat, onaanvaardbare 
gevolgen heeft voor de omgeving 
met name op het punt van de ver- 

tegen de aanleg van een fietstunnel onder de N65. Wij zijn alleen tegen de geplande 
locatie (De Bréautélaan/Martinilaan), omdat dit de afsluiting van een belangrijke aansluiting op de N65 ten gevolge heeft. 
Wanneer de gemeente in haar besluit volhardt dan zijn wij van mening dat eenzelfde oplossing zoals bij de Martinilaan is 
voorgesteld (de laan blijft open voor gemotoriseerd verkeer richting Tilburg door middel van een "lus" op de N65) ook 
wordt toegepast voor de De Bréautélaan voor gemotoriseerd verkeer richting 's-Hertogenbosch. 
Bron: Het Klaverblad 24 oktober 2007 

keersafwikkeling en de daaraan  
verbonden milieuconsequenties. 
 
En dat is de enige reden waarom 
wij van mening zijn dat GS aan het 
besluit van de Raad van de 
gemeente Vught van 27 september 
2007 tot goedkeuring van het 
bestemmingsplan "Stadhouderspark" 
haar goedkeuring behoort  te 
onthouden 
 
 
Bert Hilberts 
Voorzitter 
 
 

 
 

Motie VSA&SP  
De gemeenteraad van Vught, in vergadering bijeen op 
 27 september 2007,  
 roept het college van burgemeester en wethouders met 
klem op, 
 
een onderzoek te starten naar de mogelijkheden van de 
realisatie van het alternatieve plan van Natuur en Milieu 
Vught, de ondertunneling van het spoor bij de Loonsebaan 
en bij behorend tracé. 
 
Voor : VSA,SP,GB,VVD,FA 
Tegen : CDA, FvE 
 
Motie aangenomen 
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Hebt u kennis "in huis" of kent u professionals/bureaus die een  

compromis kunnen vinden tussen de wensen van 
 "Actiegroepen", Gemeente Vught, Rijkswaterstaat en ProRail?  

Meld het ons: info@vughtstructureel.nl 

Tijdens de Raadsvergadering op 27 september 2007 is een aantal moties ingediend.  
Twee daarvan willen wij u niet onthouden. 

Motie VSA 
De gemeenteraad van Vught, in vergadering bijeen op 
27 september 2007. Gelezen het voorstel van 
burgemeester en wethouders van 21 augustus 2007 
met betrekking tot "Vaststelling bestemmingsplannen 
Stadhouderspark"; met inachtneming van alle informatie 
die tot nu toe is verstrekt inzake verkeersmodellen en 
verwachte groei van het aantal auto's en overige 
verkeersdeelnemers, is van mening, dat het college 
verzuimd heeft deze informatie volledig, tijdig en op een 
voor iedereen begrijpelijke manier aan de raad te 
verstrekken, roept het college van burgemeester en 
wethouders op,  
om, met inachtneming van een goede balans tussen 
ecologisch belang, economisch belang en 
maatschappelijk belang, 
• bij de verdere ontwikkeling van het 

Stadhoudersplan de ontsluitingsweg van een 
dusdanig bescheiden profiel te voorzien dat de 
natuur zo min mogelijk wordt aangetast; 

• de oversteekplaats naar de school kindvriendelijk 
en kindveilig aan te leggen conform de adviezen 
van de Fietsersbond en Veilig Verkeer Nederland 
als het gaat om een veilige schoolomgeving; 

• maatregelen te nemen die (een toename van) 
sluipverkeer zullen voorkomen; 

• deze motie te omarmen en ruimhartig uit te 
voeren. 

Voor :  VSA,SP,CDA,FvE,FA 
Tegen : GB, VVD 
 
Motie aangenomen 

 Op onze website vindt u de standpunten van de politieke partijen over het bestemmingsplan

http://www.vughtstructureel.nl/Toelichting%20brief%20GS-FinalWebsite.pdf
http://www.vughtstructureel.nl/

